
 

  

         

 

Zapytanie MW/34                                                                                     Szczecin 2018-06-14 

 

Szanowny Pan 
Piotr Krzystek 

Prezydent Miasta Szczecin 
 

Zapytanie 

 
Dot. gigależaków 
 
 W imieniu mieszkańców proszę o rozważenie pomysłu montażu kilku "gigależaków" 
na terenie miasta (np. na bulwarach/Miejskiej Strefie Letniej).  Leżaki będą elementem 
promującym miasto, będą zachęcać do robienia zdjęć w danej lokalizacji. Leżaki powinny 
uwzględniać branding miasta w klimacie "I <3 Szczecin" 
 
 
  
                                                                                               

         Z poważaniem 
             Michał Wilkocki 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Michał Wilkocki  
Radny Miasta Szczecin 
Plac Armii Krajowej 1 
70-456 Szczecin 
 
dyżur radnego w każdy wtorek 17:00-17:45 
w siedzibie Rady Osiedla Gumie ńce 
ul. Ku Słońcu 76 
71-047 Szczecin 

 



 
 

 
 
 

 


